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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ PROGRAMOVÉ RADY 
 

 

 

 

ECON: Ekonomicko-správní fakulta   

Název programu1:   N-FINA Finance 

Typ: Navazující magisterský  

Předseda rady:  doc. Ing. Eva Vávrová, Ph.D.                                     

Počet studijních programů:1 

 

Datum zasedání programové rady: 29.9.2022 

 

Účast 

Jméno Zařazení 

doc. Ing. Eva Vávrová, Ph.D.                  Garant studijního programu 

Ing. Dagmar Vágnerová Linnertová, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

Oleg Deev, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

Ing. Petr Valouch, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

Ing. Mgr. Filip Hampl, Ph.D. Koordinátor studijní úspěšnosti 

dosud nenavržen SKAS Zástupce studentů  

Ing. Michal Fojt Zástupce zaměstnavatelů/absolventů 

Ing. Eva Kršíková,  

Bc. Joachim Oliver Mampouya 

hosté 

* Doplňte řádky podle potřeby 

 

  

                                                           
1 V případě společné programové rady uveďte všechny související studijní programy 
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1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za 

poslední hodnocené období. (od poslední hodnoticí schůzky či od posledního projednaného 

záměru rozvoje). 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

3. Zhodnoťte uplynulý rok uskutečňování studijního programu. 

Například: přijímací řízení, studijní neúspěšnost, státní závěrečné zkoušky, internacionalizaci 

 

 

4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

Komentář: 

Předsedkyně Prog. rady doc. Vávrová seznámila přítomné členy PR s provedenými nepodstatnými 

změnami ve stud. programu N-FINA (v AJ). V případě nepodstatných změn uskutečněných 

v garantovaném st. programu před zahájením PS 2022 se jedná o změny související se změnou garantů 

předmětů po nahrazení garantů předmětů doc. J. Vodákové, doc. M. Svobody a dr. B. Buchtové, kteří 

ukončili svoje působení na KF ESF MU. Změny byly při zasedání SPR vzaty na vědomí. Novými 

garanty předmětů se stali: doc. Vávrová, doc. Němec, dr. Moravcová, prof. Lyócsa, prof. Horvátová, 

dr. Araneda Barahona - viz příloha Zápisu. 

 

Komentář: 

Plán dalšího rozvoje byl uveden v zápisu z posledního zasedání Prog. rady N-FINA dne 23. září 2021 

(viz). Po projednání a schválení Prog. radou v září 2021 bylo realizováno zrušení bloků předmětů 

s názvy bloků Accounting + Fin. Markets, kdy si studenti již nevolí jeden z těchto dvou nabízených 

bloků; nahrazení předmětu Struct. Products nově vytvořeným předmětem Derivatives; s tím 

související změny názvů předmětů a změny kreditové dotace předmětů reflektující jejich časovou 

náročnost.  

Tyto změny při posledním zasedání PR předložené se staly nepodstatnou změnu v rámci studijního 

programu N-FINA, neboť nevedou ke změně profilu absolventa a výstupů z učení. 

 

Komentář: 

Kladně lze hodnotit nadprůměrnou úspěšnost studentů stud. programu N-FINA při absolvování 

státních závěrečných zkoušek, kdy třetina z nich v akad. roce 2022/23 absolvovala s červeným 

diplomem, tj. s vyznamenáním. Navíc ani v únoru 2022 ani v červnu 2022 se nevyskytlo selhání u 

SZZ, kdy by student SZZ nesložil úspěšně.  
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Cíl rozvoje studijního 

programu 
Opatření vedoucí k cíli 

Implementace opatření (rok nebo 

cyklus) 

   

   

   

   

 

 

5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

 

 

Přílohy: 

1) N-FINA přehled nepodstatných změn 2022/23 

 

 

 

Zapsala: doc. Ing. Eva Vávrová, Ph.D. 

 

Komentář: 

Proděkan Valouch a Ing. Fojt jako zástupce zaměstnavatelů/absolventů v diskusi navrhovali vhodné 

možnosti a formy oslovení zahr. zaměstnanců v brněnských SSC centrech jakožto potenciálních 

adeptů studia ve st. programu N-FINA. Z brainstormingu po okamžitém prozkoumání možností Ing. 

Fojtem padly některé návrhy a náměty zaměřené na vytěžení tohoto potenciálu (např. Brno Expat 

Centre, ABSL = Association of Business Service Leaders, či příp. přímé oslovení HR oddělení 

konkrétního SSC). 

 

Komentář: 

Je nutno administrativně vyřešit ukončení členství v Prog. radě stud. programu N-FINA doc. J. 

Vodákové, která přestala být zaměstnancem fakulty, a tudíž nadále nemůže být členem PR. Naopak 

požadujeme více aktivity ze strany SKAS, kterážto by měla dodat návrhy na zástupce studentů do PR 

programu N-FINA, aby tito mohli být jmenováni děkanem ESF MU a mohli vstupovat do jednání 

Prog. rady a poskytovat zpětnou vazbu ze strany studentů studujících st. program N-FINA. Zastoupení 

studentů v SPR Finance perfektně funguje, přináší cenné informace od studentů a bylo by skutečně 

žádoucí využít instrumentu zastoupení studentů rovněž v PR programu N-FINA, jak tomu bylo 

doposud.  


